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Emne: Spørjetimen - spørsmål og svar  

 
Skriftleg spørsmål til Spørjetimen 21. juni 2018. 

 
Spørsmål til Spørjetimen – Thormod Bendiksen, leiar Fagforbundet Radøy. 
 
Til kommunestyret 
 
166 Kommuner og fylkeskommuner rundt i landet har gjort et vedtak om tiltak mot sosial 
dumping og arbeidslivskriminalitet. 
 
Er det fattet slikt vedtak eller er det aktuelt for Radøy kommune å fatte vedtak mot sosial 
dumping og arbeidslivskriminalitet. 
 
Ligger ved oversikt over de kommuner og fylkeskommuner som har gjort slike vedtak, her er 
også lenker til de mest kjente modellene som er valgt. 
 
 
Ordførar Jon Askeland gav følgjande svar: 
 
Radøy kommune har ikkje fatta vedtak om tiltak mot sosial dumping og 
arbeidslivskriminalitet. 
Men, Radøy kommune er medviten på emnet, og syter for at kommunen som arbeidsgjevar 
følgjer spelereglane i arbeidslivet og betaler tariffesta løn og har ryddige arbeidsvilkår elles. 
Det er også gode tradisjonar for samarbeid med tilsette sine organisasjonar i kommunen. 
Kommunen kjøper ein del tenester eksternt, og har eit vake auge på at me samarbeider med 
verksemder, som også sikrar dei tilsette mot sosial dumping og arbeidslivskriminalitet. Men, 
men kan ikkje gje garantiar mot dette. Derfor ser kommunen positivt på spørsmålet, og å 
arbeida vidare med det. 
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Ordførar meiner kommunen kan slutta seg til vedtak som mange kommunar har gjort, men 
tillèt å svara at kanskje er rette vedkomande Alver kommune, då eit vedtak i Radøy har 18 
månaders levetid, så det er i Alver dette må handterast. Ordførar rår til at formannskapet 
drøftar spørsmålet i første møte etter ferien. 
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